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Protokół Nr X/19 

z  X( nadzwyczajnej) sesji  Rady Gminy Kobylanka 

z dnia 17 lipca 2019 r. 

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Kobylanka 

 

Porządek obrad 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok - projekt nr 50/19. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobylanka  

    na lata 2019-2030 – projekt nr 51/19. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa  

    Zachodniopomorskiego - projekt nr 52/19. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXV/146/12 Rady Gminy Kobylanka w 

    sprawie przyjęcia Programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest na terenie Gminy  

    Kobylanka na lata 2011-2032 – projekt nr 53/19. 

6. Zamknięcie obrad.  

 

Ad 1 

Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

Przewodnicząca Rady Gminy p. Alicja Ordon witając wszystkich przybyłych o godz. 16.00  

otworzyła nadzwyczajną sesję Rady Gminy Kobylanka oświadczając, iż zgodnie z listą obecności 

aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego składu Rady Gminy 

stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał – lista obecności – zał. Nr 

1/radnych/ – zał. nr 2/przybyłych gości/ do protokołu.   

Ad 2 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok - projekt nr 50/19. 

Skarbnik B. Hok przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały – załącznik nr 3. 

Zwiększa się dochody bieżące budżetu gminy na 2019 r. o łączną kwotę 449.198,3 zł, w tym: z 

tytułu wpływu z opłat za zajęcie pasa drogowego –20.000 zł. z tytułu wpływu z różnych dochodów 

–11.300 zł. z tytułu pomocy finansowej otrzymanej od Miasta Stargard na pokrycie kosztów 

zapewnienia bezpieczeństwa na plaży w Zieleniewie –80.000 zł. z tytułu otrzymanego 

odszkodowania za uszkodzenie mienia gminnego -6.383,70 zł. z tytułu przyznanego 

dofinansowania z Funduszu Dróg Samorządowych zadania pn.: „Budowa drogi gminnej nr 

450001Z od km 0+000,00 do km 0+568,18” –331.514,43 zł. 

 

Przewodnicząca p. A. Ordon oznajmiła, że chce zabrać głos w sprawie, która powiązana jest z pracą 

radnych i niepokoi ją  brak powiadamiania Rady o zmianie kancelarii prawnej. Uważa, że 

niedopuszczalne jest, że radni o tak ważnych sprawach dowiadują się z plotek. Ponadto  również z 

plotek dotarła do radnych informacja o rezygnacji p. Skarbnik. Przewodnicząca p. A. Ordon 

odniosła się również do słów p. Wójt zamieszczonych w artykule gazety – Dziennik Stargardzki – 

cytując fragment wypowiedzi: „Mogę tylko zapewnić, że decyzja pani skarbnik nie ma żadnego 

związku z moją osobą, bo współpraca układała nam się znakomicie. Podjęła tę decyzję z rożnych 

powodów, których nie chciałabym tutaj wyłuszczać, bo myślę, że każdy kto obserwuje naszą 

gminną rzeczywistość doskonale zauważy te powody”. W świetle tej wypowiedzi zadała pytanie  

p. Skarbnik czy rzeczywiście uważa, że współpraca z Radą układała się źle i co jest powodem jej 

odejścia?  

Wicewójt p. I. Rybarczyk zgłosiła wniosek formalny w kwestii naruszenia porządku obrad sesji 

nadzwyczajnej, która rządzi się swoimi prawami. Zwróciła uwagę, że porządek obrad nie 

przewiduje dyskusji w tym temacie. Bez zgody wnioskodawcy nie można zmieniać porządku 
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obrad. Poprosiła p. Przewodniczącą o przystąpienie do realizacji porządku obrad i przestrzeganie 

zapisów o sesjach nadzwyczajnych zawartych w ustawie o samorządzie. 
 

Radna p. J. Kisielewska  oznajmiła, że radnym należy się wyjaśnienie o podjętych działaniach i skoro nie ma 

p. Wójt, to powinna to wyjaśnić p. Wicewójt. 

 

Radna p. D. Orzoł popierając swoje przedmówczynie również domagała się odpowiedzi na pytania dot. 

powodu odejścia p. Skarbnik. 
 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że podlega p. Wójt, która zna powody jej odejścia i bez obecności  

p. Wójt nie chciałaby udzielać odpowiedzi. 

Przewodnicząca p. A. Ordon kończąc dyskusję stwierdziła, że przyjmuje odpowiedź p. Skarbnik i 

nie zamierza naciskać. 

Wicewójt p. I. Rybarczyk  wracając do zapytania o zmianę kancelarii prawnej wyjaśniła, że nawet 

na jeden dzień, urząd nie został pozbawiony obsługi prawnej zaznaczyła, iż wójt nie ma obowiązku 

informowania radnych o zmianie kancelarii prawnej. Kompetencją wójta jest zapewnienie obsługi 

prawnej dla urzędu oraz rady. 

 

Przystąpiono do głosowania projektu uchwały nr 50/19: 
Opinia komisji RGiF pozytywna. Kluby nie opiniowały. 

Za- 13, (D. Dąbkowski, Z. Dąbkowska, Z. Drohomirecki, U. Gierałtowska, Cz. Grabowska, J. Kisielewska, 

K. Kleinowski, J. Malinowski, A. Ordon, D. Orzoł, I. Siwiec, A. Stechnij, A. Świąder). Karta do 

głosowania zał. nr 4. 

Przeciw – 0, 

Wstrzymał się – 0 . 

Uchwałę podjęto jednogłośnie. 

Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok – załącznik nr 5. 
 

Ad 3 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobylanka  

na lata 2019-2030 –projekt nr 51/19. 
Skarbnik p. B. Hok przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. Dostosowanie dochodów i wydatków do 

naniesionych zmian w budżecie zał. nr. 6. 

Głosowanie: 

Opinia komisji RGiF pozytywna. Kluby - nie opiniował y. 

Za- 13, (D. Dąbkowski, Z. Dąbkowska, Z. Drohomirecki, U. Gierałtowska, Cz. Grabowska, J. Kisielewska, 

K. Kleinowski, J. Malinowski, A. Ordon, D. Orzoł, I. Siwiec, A. Stechnij, A. Świąder). Karta do głosowania 

zał. nr. nr 7. 

Przeciw – 0, 

Wstrzymał się – 0 . 

Uchwałę podjęto jednogłośnie. 

Uchwała w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobylanka  

na lata 2019-2030 – załącznik nr 8. 

 

Ad 4 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa  Zachodniopomorskiego 

-projekt nr 52/19. 

Skarbnik p. B. Hok przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały załącznik nr 9. 

Na początku sierpnia br. zostanie podpisane porozumienie między Województwem Zachodniopomorskim i 

Gminą Kobylanka, którego przedmiotem będzie uzgodnienie działań oraz trybu współpracy 

umożliwiających zrealizowanie zadania pn.: „Przebudowa DW 120 odc. Bielkowo – Kobylanka – ciąg 

pieszo-rowerowy.” Zakres rzeczowy wymienionego zadania obejmie budowę ciągu pieszo-rowerowego o 

długości około 1 km (od zakończenia istniejącej ścieżki pieszo-rowerowej do Bielkowa, z zakrętem 

włącznie). Wysokość wkładu własnego gminy ustalono na poziomie 10 % wartości inwestycji. 

Przewidywany termin zakończenia: 30.11.2019 r. Zgodnie z ustawą z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach 
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publicznych do zawarcia takiego porozumienia niezbędne jest podjęcie uchwały o pomocy finansowej dla 

innej jednostki samorządu terytorialnego (dotacja celowa). 

 

Głosowanie: 

Opinia komisji RGiF pozytywna. Kluby- nie opiniowały. 

Za- 13, (D. Dąbkowski, Z. Dąbkowska, Z. Drohomirecki, U. Gierałtowska, Cz. Grabowska, J. Kisielewska, 

K. Kleinowski, J. Malinowski, A. Ordon, D. Orzoł, I. Siwiec, A. Stechnij, A. Świąder). Karta do 

głosowania zał. nr  10. 

Przeciw – 0, 
Wstrzymał się – 0 . 

Uchwałę podjęto jednogłośnie. 
Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa  Zachodniopomorskiego – załącznik nr 

11. 

 

Ad 5 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXV/146/12 Rady Gminy Kobylanka w sprawie 

przyjęcia Programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest na terenie Gminy Kobylanka 

na lata 2011-2032 –projekt nr 53/19. 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła wicewójt p. I. Rybarczyk – załącznik nr 12. 

W związku z naborem wniosków na zadanie dotyczące usuwanie wyrobów zawierających azbest 

AZBEST/2019, dofinansowywane w części ze środków Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Szczecinie, Gmina Kobylanka wystąpi z wnioskiem o 

przyznanie dotacji na ww. zadanie. Wymogiem niezbędnym do uzyskania przedmiotowych 

środków jest zgodność planowanych działań z Programem usuwania azbestu i wyrobów 

zawierających azbest na terenie Gminy Kobylanka. W związku ze złożonymi w latach poprzednich, 

tj. 2017 i 2018 rok wnioskami przez mieszkańców Gminy Kobylanka w sprawie uzyskania dotacji 

na działania związane z usuwaniem wyrobów zawierających azbest, stwierdzono występowanie 

odpadów i wyrobów azbestowych w miejscach i obiektach nie uwzględnionych w przyjętym 

uchwałą Nr XXV/146/12 Rady Gminy Kobylanka z dnia 27 września 2012 r. w Programie 

usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest na terenie Gminy Kobylanka. W celu 

zrealizowania wszystkich złożonych wniosków konieczne jest przyjęcie zmiany Programu, 

zawierającej nieuwzględnione uprzednio nieruchomości, na których znajdują się wyroby 

zawierające azbest oraz szacunek kosztów usunięcia tych wyrobów z terenu Gminy Kobylanka. 

Gmina Kobylanka przystępując do zadania AZBEST/2019 finansowanego w części ze środków 

WFOŚ i GW w Szczecinie musiałaby zabezpieczyć w budżecie szacunkową kwotę 30 498,66 zł. 

Zgodnie z punktem 4 Regulaminu naboru wniosków na udzielenie dotacji ze środków WFOŚ i GW 

w Szczecinie na zadania z zakresu usuwania azbestu AZBEST/2019, wysokość dofinansowania ze 

strony Funduszu dla Gminy Kobylanka wynieść może do 40% kosztów kwalifikowanych 

(wysokość wskaźnika G na 2019 rok dla gminy wyniosła 2642,67 ). Do wyliczenia kwoty 

potrzebnej na realizację zadania AZBEST/2019 przyjęto następujące założenia: -szacunkowe ilości 

azbestu złożonego luzem na nieruchomości –30,006 Mg,-szacunkowe ilości azbestu na dachu –

16,884 Mg. Do wyliczeń przyjęto również szacunkową kwotę transportu i utylizacji azbestu –

850,00zł brutto oraz szacunkowa kwotę demontażu, transportu i utylizacji azbestu –1500,00 zł. Z 

powyższych założeń oraz z Regulaminu przyznawania dotacji z WFOŚ i GW wynika, że Gmina 

Kobylanka musiałaby przeznaczyć z własnych środków minimalną kwotę 15303,06 zł na transport i 

utylizację azbestu oraz minimalną kwotę 15195,60 zł na demontaż, transport i utylizację azbestu. 

Maksymalna kwota dofinansowania ze strony Funduszu wynieść może 340,00 zł za tonę transportu 

i utylizacji azbestu oraz 600,00 zł za tonę za demontaż, transport i utylizację azbestu.  

 

Przewodnicząca p. A. Ordon  zapytała czy złożenie wniosku jest dobrowolne i czy można nie 

złożyć wniosku? 

Wicewójt p. I. Rybarczyk odpowiedziała, że na razie dobrowolne, ale do 2032 r. ze wszystkich  

zinwentaryzowanych posesji azbest musi zostać usunięty. 
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Głosowanie: 

Opinia komisji RGiF pozytywna. Kluby- nie opiniowały. 

Za- 13, (D. Dąbkowski, Z. Dąbkowska, Z. Drohomirecki, U. Gierałtowska, Cz. Grabowska, J. Kisielewska, 

K. Kleinowski, J. Malinowski, A. Ordon, D. Orzoł, I. Siwiec, A. Stechnij, A. Świąder). Karta do 

głosowania zał. nr  13. 

Przeciw – 0, 

Wstrzymał się – 0 . 

Uchwałę podjęto jednogłośnie. 
Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XXV/146/12 Rady Gminy Kobylanka w sprawie przyjęcia 

Programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest na terenie Gminy Kobylanka na lata 2011-2032 

– załącznik nr 14. 

 

Ad 6 

Zamknięcie obrad.  

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodnicząca podziękowała radnym za przybycie i 

dokonała zamknięcia sesji o godz. 16.30. 

 

 

Protokołowała:                                                                                       Przewodnicząca Rady Gminy 

Łucja Klińska 

                                                                                                                          Alicja Ordon 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 


